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ményt juttatott el a helyi sajtónak, így 
szerkesztőségünknek is. E szerint az őt ért 
vádak a jegyző személyiségi jogait sértve 
hangzottak el. (Figyeljünk a fogalmazás ár
nyalataira: nem a vádak sértik a jegyző sze
mélyiségi jogait, hanem azok elhangázásának 
módja — a Szerk.) Majomé külön is sérel
mezi, sőt: egyenesen törvénysértőnek neve
zi kommünikéjében, hogy a polgármester 
azt a képviselői indítványt, amelyet a kép
viselő-testület ugyancsak február 13-án 
minősített többséggel elfogadott, és arra 
irányult, hogy a személyéről szóló kérdést 
zárt ülésen tárgyalják, figyelmen kívül 
hagyta, és az ülést berekesztette. „Tette ezt 
annak ellenére, hogy így a többi, rendkívül fon
tos, a város működését, lakosságot közvetlenül 
érintő napirendi pont tárgyalására, mint pél
dául HESZ, a 2007. évi költségvetés tárgya
lása, ez alkalommal sem került sor!” - szól a 
közlemény. Arról azonban nem szól, hogy 
az ellene fölhozott, konkrét ügyekben mi 
az álláspontja.

Más forrásból ugyanakkor úgy tájéko
zódtunk, hogy a volt gyámügyes (egyéb, 
büntetőjogi ügyeit illető írásunkat lásd a bűnü
gyi rovatunkban — a Szerk.) munkaügyi pe
rét mindvégig ügyvédek (Majomé nem 
az!), méghozzá a város pénzén fizetett szak
emberek vitték, kérdés tehát, mennyiben 
lehet felelőssé tenni kimeneteléért a jegy
zőt. Az exhumálási ügyet pedig még csak 
nem is a jegyző, hanem a polgármester 
által most a jegyzői feladatok ellátásával 
megbízott helyettese intézte... Persze tud
juk, egy vezetőnek nem csak közvetlen, ha
nem közvetett felelőssége is van.

Lásd például a helyi építész szabályzat
— leánykori nevén: HESZ — dolgait. Ma
jomé dr. Stahácz Éva valóban nem jeles
kedett abban az elmúlt években, hogy ki
derüljön, mi is az igazság az ügyben, ho
gyan kerülhettek bele a rendeleterőre emel
kedett, a testület által elfogadott végső vál
tozatba olyan módosítások, amelyek szö
ges ellentétben álltak a korábban az ügy
ben meghozott testületi határozatokkal. 
De hogy ő lett volna az, aki a valószínűsít
hető manipulációkra instrukciót adott
— több mint kétséges.

A polgármester által felhozott ügyek 
mindenesetre nem tűnnek olyan súlyúak- 
nak, ami a jegyző elleni példátlan támadást 
indokolnák. Lehet, ezúttal is a pletykák 
bizonyulnak igaznak, hogy tudniillik már 
a választások előtt a jegyzői szék oda lett 
ígérve valakinek (egy név makacsul tartja ma
gát hónapok óta — a Szerk.), és ez, nem más 
áll a jegyző elleni támadás hátterében?

Biator Őszi

Büdzsé 2007
Miután a 2007-es költségvetés vitája jócskán lapzárta után kezdődött, február 
27-én csak néhány, előzetes információra támaszkodhatunk.

A budakeszi lakosokat sem építményadó-emeléssel, sem új adónem beve
zetésével nem kívánja sújtani az új városvezetés. A bevételek növelése helyett 
inkább a kiadások csökkentésére kívánnak koncentrálni, ami elsősorban az ön
kormányzati munkavállalók javadalmazását érintheti. A központilag ajánlott, 
tíz százalékos létszám-csökkentést mind a polgármesteri hivatalnál, mind az 
önkormányzati intézményeknél egyaránt érvényesíteni fogják. Ha valamelyik 
intézmény a költségvetésben szereplő kiadásnál többet költ, az intézményveze
tőt terheli a felelősség. Az ingatlaneladásokból származó bevételeket, ha lesznek, 
nem szabad működésre fordítani, és csak ha ezek teljesültek, születik döntés fel
használásukról. Személy szerinti felelősség terheli az illetékes tisztviselőket az 
idei tervezett adóbevételek teljesüléséért.

Tagai István polgármester azt is bejelentette, hogy az előző évben testületi 
jóváhagyás nélkül történt kifizetéseket ki fogják vizsgálni. A spártai szigor nem 
csak a megfogalmazott irányelvekben, hanem a beterjesztett büdzsé számaiban 
is tükröződik. Az előterjesztés szerint Budakeszi 2007-es költségvetésének 
bevételi-kiadási főösszege 2 milliárd 626 millió forint (2006-ban 2,5 Mr volt). 
Felújításra egy-petákot sem terveztek be a büdzsébe, de beruházásra sem jut 
több 115 milliónál (tavaly a félmilliárdot meghaladta a beruházás, igaz, vá
lasztási év volt). A pénzügyesek előrejelzése szerint 2008 és 2009 sem ígérkezik 
biztatóbbnak.

Zoia Brots

Új városközpont
Beszélhetnénk akár a választási cikluso
kon átívelő, hosszú távú gondolkodás dia
daláról is, de nyugtával dicsérd a napot.

Az alapötlet, egy új városközpont kia
lakítása, valamint az ehhez szükséges te
rület megszerzése még a Szemereki Zoltán 
vezette kurzushoz kapcsolódik. Az akko
ri önkormányzat, ügyes ingatlancserékkel 
és -vásárlásokkal, a város tulajdonába jut
tatta a Kossuth utcától, a művelődési 
központontól Budapest irányába, a volt 
Diófa éttermen át egészen a tüdőgondo
zóig fekvő területet. Még tanulmányter
veket is készíttetett, ami nem csak az így 
kialakult tömb, hanem az egész Fő utca- 
Kossuth utcai csomópont építészeti zagy- 
vaságát próbálta rendezni, legalábbis a 
homlokzatokat illetően, ráadásul a lehető 
legkevesebb bontással, a meglévő, és még 
jó állapotú épületek fölhasználásával-áta- 
lakításával. Nem tudom, a városháza mai 
vezetői tudnak-e egyáltalán ezeknek a ter
veknek létezéséről. Már csak azért is jó 
lenne leporolni őket, mert nehogy még 
egyszer fizessenek az adófizetők pénzén 
ugyanazért. Ráadásul az építészek, akik 
késztették, igen derekas munkát végeztek.

A Farkas Gyula-érában abban volt továb
blépés, hogy a szóban forgó tömbre nem
csak megálmodtak egy budakeszi egész
ségügyi központot, hanem meg is találták 
azt a pénzügyi konstrukciót, illetve be
ruházót, amelyik a város bukszáját a leg
kevésbé megterhelő módon építené föl 
nemcsak a szakrendelőt, de egy új polgár
mesteri hivatalt, kulturális rendezvények, 
színházi előadások, városi ünnepségek 
megtartására egyaránt alkalmas „nagyter
met”, valamint kereskedelmi és vendéglá
tóhelyeket is.

A pályázatot még tavaly kiírták, és 
eredményt is hirdettek; az osztrák fejlesz
tőkhöz, értesüléseink szerint, utóbb egy 
spanyol cég is csatlakozott. Ezeket az 
elképzeléseket most az új önkormányzat
nak kellene végső formába önteni.

A munka máris elkezdődött, s ha 
minden a terv szerint halad, még az idén 
elkezdődhet a nagyszabású beruházás, ami
nek keretében, lehet, a budakeszieknek el 
kell búcsúzniuk a művelődési házuktól, 
mivel elképzelhető, hogy az egészet el
bontják. (Az új művház, egyes elképze
lések szerint, a mostani polgármesteri 
hivatal helyére költöznék.)

Tio Barbosz 
(Márna Apó)
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